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Inleiding:  door de voorzitter 

 
Een terugblik op 2023….. 
Met het voorzitterschap overnemen van Ton is mij nog meer duidelijk geworden wat 
een dynamische club vrijwilligers in Veldhoven Duurzaam bijeen zijn gebracht.  
Het geeft een warm gevoel om met jullie allen te mogen samenwerken, waarvoor 
mijn oprechte dank. 
 
Kijken we terug op het afgelopen jaar dan zijn vele veranderingen soepel 
doorgevoerd en andere wijzigingen staan in het licht van een welkome en mooie 
doorontwikkeling.  

Terugkijkend zijn daar de verhuizing van het IC naar de nieuwe locatie, voorwaar zeker geen achtergang. 
De nieuwe inrichting heeft Sint en de Kerstman op het idee gebracht om onderdak te vragen bij ons. 
De ontwikkelingen rond de website hebben geleid tot het opstarten van een werkgroep “Website beheer”. 
Deze groep heeft de eerste schreden al gezet en afspraken naar het volgend jaar kunnen met vertrouwen 
worden tegemoet gezien op het gebied van ICT beheer. 
Daarnaast is een groep samengesteld die zich bezig gaat houden met PR en communicatie. De ideeën die 
daar aan de orde komen en de uitwerking daarvan zijn veelbelovend. 
Samenwerking met andere partijen zoals gemeente, Veldwijzer en zusterorganisaties zijn structureel 
doorgevoerd.  
 
Voor het nieuwe jaar…….. 
Brede verduurzaming verdiept zich in het beperken van afvalstromen en hergebruik van materialen. Een 
lange wens van enkele leden komt tot leven in het opstarten van een Repair Café. 
Een samenwerking met KBO Heikant De Kelen wordt daarin gezocht. De hoop is om dit Repair Café 
ergens in het voorjaar te kunnen openen. 
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Domotica speelt een steeds grotere rol in het opwekken en het gebruik van energie op het ideale moment. 
Een nieuwe groep vrijwilligers komt in het nieuwe jaar bijeen om hier vorm aan te geven.  
Home Energie Management System is de voorlopige aanduiding: HEMS. 
 
Daarnaast zijn de dagelijkse werkzaamheden volop in bewerking. Adviesgesprekken en ontvangsten in het 
IC lopen gewoon door. Daarom is met de feestdagen een moment van rust en ontspanning op zijn plaats.  
 
Namens Veldhoven Duurzaam wens ik ieder met familie en vrienden een voorspoedig Nieuwjaar toe. 
 
Ad van Rooij 
Voorzitter van Veldhoven Duurzaam 
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Kempenstroom 

 

 

 

Wil je meewerken aan een collectieve, duurzame energievoorziening in de Kempen? 

Het is de ambitie van Coöperatie KempenStroom om over enkele jaren in de Kempen over een eigen 

duurzame energievoorziening te kunnen beschikken, waar ook jij tegen een eerlijke en stabiele prijs 

energie van krijgt.  

Hoe kun jij daaraan meewerken? 

Je kunt daaraan meewerken door lid te worden van KempenStroom en door de bouw van duurzame 

energieprojecten financieel mogelijk te maken. 

Iedereen kan nu al deelnemen aan het eerste project: Zonnedak de Hoeve! 

Alle informatie is te vinden op www.kempenstroom.nl 

 

Repair Café  

 

Repair Café Veldhoven weer stap dichterbij met bijdrage uit RABO-bank regionaal 

Duurzaamheidsfonds 

Veldhoven Duurzaam diende in november een aanvraag in voor een bijdrage uit het RABO-bank regionale 

duurzaamheidsfonds.  

Die aanvraag is inmiddels gehonoreerd: € 5.000 voor de oprichting van een Repair Café Veldhoven. 

Met dit goede nieuws, waarvoor VD de RABO-organisatie alvast hartelijk dank zegt, wordt het (bijna) zeker 

dat Veldhoven een Repair Café (RC) krijgt. 

Doel:  

In een Repair Café verzorgen vrijwilligers kleine reparaties voor particulieren  aan b.v. 

elektrische apparaten, huishoudelijke spullen, kleding, kleine meubels, computerapparatuur en mogelijk 

ook fietsen.  

Tegelijkertijd is het RC een sociaal ontmoetingspunt voor buurtbewoners/Veldhovenaren. 

Doel is spullen een tweede leven te geven en onszelf een duurzamer leven met minder afval en het minder 

(onnodig) kopen van nieuwe spullen. 

http://www.kempenstroom.nl/
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Interesse als vrijwilliger? 

Voorwaarde is natuurlijk dat we dit allemaal georganiseerd krijgen en voldoende deskundige en 

enthousiaste vrijwilligers bijeen kunnen brengen. 

Belangstellende vrijwilligers voor de vrijwilligersorganisatie-in-oprichting kunnen zich melden bij Veldhoven 

Duurzaam, secretaris@veldhovenduurzaam.nl of de KBO Heikant-De Kelen.  

Graag met opgave van de belangstelling/deskundigheid.  

Meer algemene informatie: zie www.repaircafe.org. 

 

Wat ging eraan vooraf? 

Veldhoven Duurzaam heeft enkele maanden geleden in haar zoektocht naar geschikte locaties voor een op 

te starten Repair Café Veldhoven de KBO Heikant-De Kelen ontmoet die eveneens het plan hebben om 

een Repair Café (RC) te starten. De koppen zijn toen bij elkaar gestoken en eind november j.l. kwamen na 

een oproep ca. 40 enthousiaste personen bij elkaar in het wijkcentrum  De Erikant. De eerste lijnen worden 

nu uitgezet. 

Nader bericht volgt.  

 

Subsidieaanvragen  

Subsidie aanvragen; waar moet je vooral op letten 

Als je besloten hebt om je huis te isoleren, dan heb je de eerste stap gezet naar verduurzaming van je 

woning. Goed te weten dat de overheid dat stimuleert en subsidies beschikbaar stelt. 

Daar zijn wel een aantal regels aan verbonden en die zijn niet altijd voor iedereen duidelijk. 

Graag verwijzen we naar onze website waar de kennispagina “financiële tegemoetkomingen” al veel 

verklaart. 

Toch komt het voor dat men niet de juiste gegevens aanlevert, voordat de subsidie kan worden 

aangevraagd. 

Als U eenmaal besloten hebt om 1 of meerdere maatregelen te nemen, werk dan door de 5 stappen die we 

beschreven hebben. 

Vooral het maken van foto’s VOOR, TIJDENS EN NA het werk door een erkend bedrijf wordt nogal eens 

vergeten en dan is het jammer dat daardoor de aanvraag wordt afgewezen. 

Ook belangrijk is, dat het bedrijf op de offerte(s) en orderbevestiging(en) en facturen de materialen 

aangeeft en ook de MELDCODE, waarmee dat materiaal in de subsidie lijst van de overheid staat. 

Onze ervaring is, dat bedrijven die nogal eens ‘vergeten’, dus bedenk dan dat het UW GELD is dat wordt 

geclaimd. 

Natuurlijk kunt U altijd met ons overleggen voordat U stappen onderneemt. 

 

 

 

mailto:secretaris@veldhovenduurzaam.nl
http://www.repaircafe.org/
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Citycentrum Masterplan 

 

Inbreng Veldhoven Duurzaam bij Masterplan Citycentrum 

 

Tijdens verschillende bijeenkomsten over het Masterplan Citycentrum hebben vertegenwoordigers van 

Veldhoven Duurzaam aandacht gevraagd voor diverse aspecten van duurzaamheid.  

Het Citycentrum en zeker ook de schaalsprong die ook daar voorzien is v.w.b. aanzienlijk meer 

appartementen en verplaatsingen van winkels en andere voorzieningen en wijziging van aan- en 

afvoerroutes van vrachtverkeer en bezoekersverkeer zal een merkbare en blijvende betekenis moeten 

hebben op de leefkwaliteit in Veldhoven.  

Voor een aantal aspecten heeft VD aandacht gevraagd, mogelijkheden gesuggereerd en gevraagd om 

deze zo duidelijk mogelijk te verankeren in het Masterplan. 

Alleen op die manier kan voldoende "duurzame" uitwerking in een nog te maken beeldkwaliteitsplan en 

andere uitwerkingsplannen verzekerd worden.  

"Duurzaamheid" heeft de gemeenteraad eerder als één van de 4 pijlers voor het Masterplan benoemd. 

Daar willen wij als VD graag een bijdrage aan geven. 

Uiterlijk in februari/maart 2024 komt het Masterplan Citycentrum in de publiciteit.  

In maart neemt de raad een besluit.  

 

 

 

 

 

 

Eindredactie: Mieke van de Weijer 

 

 

 

 

 

 

 

 


